
上海嘉定**进修学校
在职证明

致领事馆签证官阁下:
2021年11月01日
兹证明陈**女士，女，出生于1980年5月14日，护照号码：E91072*。陈**女士是我公司董事长，年总收入约为16万元人民币。
    现陈**女士计划于2021年12月29日至2022年1月7日前往加拿大进行10天,进行***。在其出境期间，我公司将保留其职务，回国后仍继续担任原职务。我公司担保其在加拿大期间能遵守美国的法律，游览结束后按时回国。
   有关此次游览加拿大的一切费用由陈**女士本人承担。
TO: Consulate General of Canada in Shanghai
This is to certify Ms. Chen X**, She was born on May. 14, 1980.  The passport No. is E910**.  She is the Chairman of our school, with annual income of about 160,000 RMB. 

Ms Chen X** is planning to attend Canada for 10 days tourism from dec 29, 2021 to jan 7, 2022.  Her position will be retained during her absence and she will assume the same position when she returns.  Our company guarantees that she will observe the local laws in Canada.  She will return to China on time after this tourism.

All the expenses of this tourism will be borne by her.

Company: Shanghai baihuizi training school
Hr manager: FU YUAN

Add: No. 73 Bole Road Jiading District Shanghai  
Tel: **8858

